
Protokoll årsmöte Skaftö GoIF 6 mars 18.00 Digitalt
Medverkade gjorde:
Emma Patriksson, Elin Thyni, Johanna Berg, Jenny Stenbäck, Charlotte Strommel, Frida
Jacobsson, Charlotta Andersson, Karin Brandt, Barbro Antonsson, Margaretha Daun och Erika
Kaldermark.

1. Mötet öppnas av ordförande Emma Patriksson
2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. Förslag ordförande: Emma

Patriksson, förslag sekreterare: Elin Thyni. Bifalles.
3. Mötets behöriga utlysande, 3 veckor innan på hemsida, Facebook och lapp i

gymnastikhallen
4. Godkännande av dagordning. Godkändes.
5. Val av justerare, Erika Kaldermark och Johanna Berg godkändes
6. Verksamhetsberättelsen.

Under årsmötet bestämdes att verksamhetsberättelsen ska uppdateras och
adderas på hemsidan som en offentlig handling. Barngymnastik ska adderas till
texten.
Även antal medlemmar ska adderas. Enligt idrott online är antalet 174st
medlemmar, dock kommer Jenny S och Johanna B manuellt gå igenom
inbetalningar med deltagarlistor för att få en mer korrekt summa.
Idrott online är ej frekvent uppdaterad och medlemmar som slutar avregistreras
ej automatiskt.

7. Resultat och balansräkning Jenny Stenbeck redovisar.

Jenny berättar att föreningens ekonomi är fortsatt god. Skillnaden var att
rörelseresultatet hade stort överskott 2020 pga. inbetalda medlemsavgifter och
sen avbröts all verksamhet pga. pandemin. Ingen hyra betalades.
Rörelseresultatet är nu utjämnat 2021 i och med att all verksamhet är i gång.

8. Revisorns berättelse Jenny Stenbeck läser upp och berättelsen godkändes och
skrivs under av Emma, Johanna, Elin, Erika, Jenny och Sabina.

9. Styrelsens ansvarsfrihet 
Styrelsens ansvarsfrihet fastslås.

10. Fastställande av medlemsavgifter

Medlemsavgiften kvarstår under 2022/2023
En eventuell höjning inför 2024 tas beslut om på årsmötet 2023. En eventuell höjning
görs då med beaktandes att eventuella investeringar i digitalisering (ny hemsida, en
digitaliserad integrering av medlemsavgifter och medlemskort för att enkelt kunna se
antal medlemmar och inbetalningar.)

Årsavgift Familj 1300 SEK



Årsavgift Vuxen 700 SEK

Årsavgift Barn 500 SEK

Terminsavgift vuxen 400 SEK

Terminsavgift barn 300 SEK

Engångs avgift 50 SEK

11. Verksamhetsplan för 2022/2023 överlåtes till styrelse
Förmiddags gymnastik måndag och fredag 10.00-11.00
Barngymnastik torsdagar 17.30-18.15
Medel pass tisdagar 19.00-20.00
Medel/puls torsdagar 19.00-20.00
Badminton söndagar 10.00-11.00

Tillfälliga pass under våren 2022 Yoga söndagar 6/3–3/4 18.00-19.00 samt Tabata
from 5/3 10.00 -11.00.

12. Val av styrelseledamöter- beslutas på konstituerande möte.
Den 6/3 deltog för få styrelsemedlemmar för att hålla ett konstituerande möte.
Emma återkommer med datum och tid för hållandet av mötet.

13. Val av revisor och revisorssuppleant Kvarstående och godkännes
Anna-Lena Arpfjord (revisor) och Ove Sundberg samt Britt Arpfjord.

14. Val av valberedning
I dagsläget har föreningen ingen extern valberedning då den är skriven på styrelse
och ledare. Beslut togs att finna 2 personer för posterna i valberedningen. En
blänkare är gjord på Facebook och ledarna pratar med medlemmarna på sina
respektive pass. Emma pratar med Sabina Björklund om att lämna sin styrelsepost
i och med att stadgarna skrivs om och övergå till valberedning i stället.

15. Val av Suppleanter (Kvarstår tom. 2023 Moa Lundgren och Margareta Edvall)

16. Stadgarna uppdateras på årsmötet 2022 för att passa pågående verksamhet.
Ändringar görs enligt följande:

● Antal styrelseledarmöten: 5
● Antal suppleanter: 2
● Kassör: 1
● Valberedning: 2
● Årsmötet förläggs i: Mars

Detta för att revisorn ska ha möjlighet att göra revisorns berättelse,
balansräkningar och resultatrapporter.

● Styrelsemöten kvarstår till antal: 4



17. Övriga frågor

● Skattebefrielse var 5:e år, senast gjord 2022.
Noteras för att ny ska göras var 5:e år.

● Ledarmöte i samband med styrelsemöte och våravslutning, förslag på
datum 8/5. Elin återkommer med inbjudan och information.
Ledarmöten ska ske två gånger per år, en gång per termin. Maj och
november. Det är noterat i årshjulet.

● Målbild- ledare och styrelsemedlemmar tänker igenom och skriver ner sin
målbild/önskemål om sin medverkan i föreningen. Överlämnas senaste
den 8/5 till Elin Thyni. Vart vill vi med föreningen? Vad vill vi utveckla? Vad
behöver vi som förening? Elin sammanfattar allt mottaget och delger
styrelsen som kan göra en budgetering för eventuella inköp eller
förändringar.

● Framtida investeringar. Digitalisering av medlemsregister och avstämning
på inbetalda avgifter måste göras. Det finns digitala lösningar som kan
passa föreningen. Detta för att underlätta den manuella
handpåläggningen. I dagsläget måste alla medlemslistor samt
inbetalningar jämföras och bockas av manuellt. Vilket medför stor
arbetsbelastning och inga exakta resultat.

● Inbetalningar- inbetalningar av medlemsavgifter ska märkas med namn
för vilka medlemskapet gäller. Detta för att underlätta kontrollen av
betalda avgifter.

● Utbildningar- information om utbildningar finns på gymnastik.se och alla
ledare är välkomna att ta utbildningar. Nya ledare förbinder sig att leda
pass under minst två terminer om GOiF betalar utbildningen.
Detta gäller bas-utbildningar samt korta utbildningar. Längre och större
utbildningar ska styrelsen besluta om ledaren kan göra, och då eventuellt
förbinda sig till fler terminer än två.

● Resebidrag för utbildningar:
Reseersättning 20:-/mil
Logi 1000:-/natt
Samt att föreningen betalar utbildningen.

● Hemsida- idrott-online kommer stängas december 2022 och föreningen
kan få hjälp av Johanna Berg att bygga en ny.
Då förslagsvis i Word Press.
Önskemål om att det ska finnas tydligare information på hemsidan om
ansvarsområden och kontaktuppgifter till styrelsen. Samt att texter och
pass ska uppdateras för att passa verksamheten 2022. Idag kvarstår
gammal information. Johanna Berg uppdaterar den.



● Elin Thyni kontaktar Karin Brandt för intervju. Samla informationen till ett
välkomst-brev för nya ledare. Information och bra att veta för att nya
ledare ska känna sig välkomna och få tydlig information tidigt.

● Styrelsen har ansvarsfrihet när det gäller inköpt till föreningen med ett
max belopp på 25 000 SEK. Större inköp ska tas upp och beslutas
tillsammans med ledare och styrelse.

18. Mötets avslutande och ordförande tackar för bra och innehållsrikt möte.


